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EVEN VOORSTELLEN:

RUNAR ANKONÉ

Hoi! Ik ben Runar Ankoné. Ik ben 25 jaar en woon in 
Oldenzaal bij mijn ouders. Ik doe de opleiding HBO ICT 
(richting infrastructuur) op het Saxion in Enschede. Ik 
loop stage bij de IT afdeling van gemeente Enschede. 
Daar zit ik bij team platform. Dit team is onderdeel van 
het team informatietechnology & services. 

WAAROM HEB JE GEKOZEN VOOR
GEMEENTE ENSCHEDE? 
Ik was op zoek naar een stageplek en heb hier een aantal 
bedrijven voor benadert. Ik had ook bij een ander bedrijf 
terecht gekund, maar dat paste minder bij mijn opleiding. Ik 
heb op de Werken Bij site van gemeente Enschede gekeken 
en daar stond geen vacature tussen voor een IT student. Ik 
heb gewoon de gok gewaagd en een mail gestuurd met de 
vraag ‘hebben jullie een stageplek beschikbaar?’ Toen bleek 
er gelukkig plek te zijn.

Een oud-collega van mij werkt hier bij de servicedesk en die 
heb ik gevraagd of de gemeente Enschede iets voor mij zou 
zijn en die was positief over de gemeente.

Mijn vorige stage heb ik bij Switch gedaan, maar dat was 
meer gericht op de helpdesk. Ik wilde graag een keer iets bij 
de overheid proberen, omdat me dat wel trok. Wat mij aan 

een stage bij gemeente Enschede zo aantrok is dat het een 
grote gemeente is, zodat je ook meer impact kan hebben. Er 
zijn veel mogelijkheden en veel moderne dingen. 

Mijn tip aan andere studenten; twijfel je om stage te lopen 
bij de gemeente? Doe het dan zeker wel! Je krijgt veel 
mogelijkheden en vrijheid! 

WAT DOE IK?
Ik heb vooral een ondersteunende rol. Ik werk aan veel 
projecten, zoals de cloud omgeving en het project ‘podium 
D’. Ook werk ik aan een intern project. We zijn namelijk 
bezig met het integreren van Windows Hello. Dit is een 
beveiligingstechniek om in te loggen in de computer, zoals 
via gezichtsherkenning of via een vingerafdruk.
Een ander project waar ik mee bezig ben is de monitoring 
van de Azure omgeving. Ik kijk hierbij naar wat kostenbe-

TWIJFEL JE OM STAGE TE LOPEN 
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sparend kan zijn, wat we niet persé nodig hebben en wat we 
kunnen verminderen. Op deze manier heb je een zo efficiënt 
mogelijke monitoringsomgeving die je niet te veel gebruikt. 
Azure is een Cloud pakket waarvoor je bij Microsoft een 
bepaald bedrag betaalt voor een afname. Het gaat dan om 
opslag, volledige servers en Kubernetes werken. 

Wat ik het leukste vond tijdens mijn stage is dat ik goed 
heb kunnen helpen met het besparen van kosten als het 
gaat om de Azure omgeving. We hebben maandelijks een 
bedrag kunnen besparen op die manier. In deze omgeving 
wordt ook een omgeving gebouwd voor ‘podium D’. Project 
‘podium D’ is een grootschalig project dat naar verwachting 
pas rond 2026 klaar zal zijn. Wij als gemeente Enschede 
gaan voor elke gemeente die bij Dimpact is aangesloten dat 
pakket in Azure klaarzetten zodat ze het kunnen gebruiken. 
De software podium D gaat namelijk de E-suite (het huidige 
zaaksysteem) vervangen. Het is een groot software pakket 
die veel functies vervult van wat de E-suite nu doet. 

HOE BEVALT DE STAGE?
Heel goed. In het begin was ik wel positief verrast dat 
er binnen gemeente Enschede veel nieuwe technieken 
gebruikt worden die ik van school ken. Daardoor kon ik ze 
meteen gebruiken. Ik had verwacht dat de technieken bij 
een gemeente wat achter zouden lopen, maar dat is dus niet 
zo. Wat ik heel fijn vind aan mijn stage bij gemeente Ensche-
de is dat ik veel vrijheid krijg in wat ik kan en mag doen. De 
collega’s staan open voor vragen en willen je altijd helpen. 
De werkomgeving is ook erg prettig; je kunt thuiswerken of 
op kantoor. Daar zijn ze erg flexibel in. 
Dinsdag is de vaste kantoordag van ons team, dus dan ben ik 

altijd op kantoor omdat we dan ook een overleg hebben. Dit 
is een overleg met het hele team (technisch overleg) waar-
door je weet van je collega’s waar ze mee bezig zijn. Daar-
naast is er ook elke ochtend een dagstart om te bespreken 
wat we die dag doen. Ik vind het wel fijn om op kantoor te 
zijn, omdat je dan ook contact hebt met je collega’s. Doordat 
ik door 2 collega’s begeleid word, hebben we elke 2 weken 
een overleg momentje met z’n drieën om de stand van zaken 
te bespreken. Dit maakt onder andere dat de begeleiding 
binnen gemeente Enschede erg goed is. 

Wat ik ook fijn vind is dat ik vanaf het begin direct geac-
cepteerd werd in het team en dat ik ook direct in meetings 
werd meegenomen. Wel heb ik ongeveer 1 á 1,5 week de tijd 
nodig gehad om er even in te komen, maar alles werd snel 
duidelijk. In Atlassian hebben wij een wiki (kennisbank). 
Hier kun je veel lezen over hoe de processen gaan en daar-
door heb je snel een overzicht wat er ze van je verwachten; 
dit vond ik prettig. 

Deze stage sluit goed aan bij wat ik op school al heb geleerd. 
Het heeft me ook de mogelijkheid gegeven om daarin door te 
groeien. Wat ik vooral heb geleerd tijdens mijn stage is het 
werken in grootschalige projecten en de vergaderingen die 
je soms hebt (die misschien anders zijn dan je gewend bent).

DE COLLEGA’S STAAN OPEN 
VOOR VRAGEN EN WILLEN JE 
ALTIJD HELPEN.


